



Ahmed Al Mudawi
Head of Global Markets Brokerage

SICO Launches Fractional Bonds and Sukuk Trading

- The fractioning of international Bonds will enable clients to receive a fixed income and invest in diversified markets and instruments.

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank with presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, announces the launch of International Bonds and Sukuk trading for a minimum of USD 50,000, compared to the standard minimum investment of USD 200,000. This will offer clients increased opportunities to diversify their Bonds and Sukuk Investments.

“We are excited to offer a broader range of our clients greater flexibility and to the opportunity to include fixed income instruments to their portfolios which were previously limited to equities.” stated **Ahmed Al Mudawi Head of Global Markets Brokerage at SICO**. “This initiative aligns with our commitment to providing innovative investment solutions that meet the evolving needs of our clients. By lowering the minimum investment requirement, we are enabling more clients to diversify their portfolios, access fixed income markets and participate in opportunities across different asset classes, regions and sectors ” he added

“We believe this initiative will significantly empower our clients to preserve and grow their capital wisely, helping them achieve their financial goals and build a balanced and robust investment portfolio. At SICO, our focus remains on delivering exceptional value and service to our clients that align with the rapid technological advancement in capital markets.”

GCC bond markets have proved resilient thus far in the face of interest rate volatility. With growing expectations for a lower interest environment in the near future this presents a positive incentive for investing in fixed income instruments. Fractional bonds and sukuks are exclusively available to SICO’s clients and will be traded and custodied exclusively with SICO.

SICO’s Brokerage division provides clients with a comprehensive product offering out of Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, that includes direct securities, including equities, bonds, and sukuks; single-product brokerage across the GCC and wider MENA region; as well as margin trading facilities

for equities. Additionally, SICO's Global Markets desk provides clients with access to international stocks, bonds, and ETFs, spanning more than 17 countries including the US, UK, and Europe, and over 25 exchanges.

- Ends -

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 6.2 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees three wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, a specialised regional custody house, SICO Fund Services Company (SFS), and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 100 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



أحمد المداوي
رئيس قسم الوساطة للأسواق العالمية

سيكو تطلق خدمة التداول في "السندات والصكوك الجزئية"

- تجزئة السندات الدولية تتيح للعملاء الحصول على دخل ثابت والدخول لأسواق وأدوات استثمارية متنوعة

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يتواجد في البحرين والسعودية والامارات العربية المتحدة، عن خدمة التداول على السندات والصكوك الدولية بحد أدنى للاستثمار يصل إلى 50,000 دولار أمريكي، مقارنة مع الحد الأدنى المعتمد للاستثمار والبالغ قيمته 200,000 دولار أمريكي، مما يتيح للعملاء المزيد من التنوع في الاستثمار في السندات والصكوك.

"إننا سعداء بتوفير هذه الخدمة لمنح الفرصة لشريحة أكبر من العملاء إضافة أدوات الدخل الثابت لمحافظهم الاستثمارية التي كانت إلى حد ما مقتصره على الاستثمار والتداول في الأسهم" كما ذكر أحمد المداوي رئيس قسم الوساطة للأسواق العالمية في سيكو. وتابع قائلاً: "يأتي ذلك انطلاقاً من التزامنا المستمر بتوفير حلول استثمارية مبتكرة تلبي الاحتياجات المتنامية لعملائنا حيث أن خفض الحد الأدنى للاستثمار يؤهل فئة أكبر من العملاء للدخول في أسواق أدوات الدخل الثابت والاستثمار فيها والاستفادة من الفرص الواعدة في هذه الأسواق والتي بالنتيجة تحقق تنوع جوهري ومتكامل في محافظ عملائنا الاستثمارية من حيث أصول وجغرافيات وقطاعات مختلفة".

وأضاف: "مع إطلاق هذه الخدمة فإننا نعزز من قدرة عملائنا على المحافظة على رؤوس أموالهم وتنميتها بشكل سليم ومدروس والوصول إلى أهدافهم المالية وتكوين محفظة استثمارية نموذجية ومتوازنة. نحن في سيكو

نواصل جاهدين في التزامنا بتحقيق قيمة مضافة عالية لعملائنا وتقديم خدمات متميزة تواكب التطور التكنولوجي المتسارع في أسواق رأس المال"

تجدر الإشارة إلى أن أسواق السندات والصكوك في دول مجلس التعاون الخليجي قد أثبتت مرونتها بالرغم من تقلبات أسعار الفائدة خلال الأعوام الماضية. ومع تنامي التوقعات لخفض قريب في أسعار الفائدة فهذا يشكل حافزاً إيجابياً للاستثمار في أدوات الدخل الثابت. تتوفر السندات والصكوك الجزئية لعملاء سيكو وسيتم تداولها والاحتفاظ بها حصرياً مع سيكو.

توفر دائرة الوساطة في سيكو أدوات شاملة في كل من عملياتها في البحرين والسعودية والإمارات العربية المتحدة تشمل خدمات التداول المباشر، بما في ذلك الأسهم والسندات والصكوك في جميع أنحاء دول الخليج ومنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا، إضافة إلى التداول بالهامش للأسهم. من جهة أخرى، يقوم قسم التداول في الأسواق العالمية بتوفير فرص التداول في أسواق الدخل الثابت والبورصات العالمية، بما يمتد عبر أكثر من 17 دولة تشمل الولايات المتحدة، والمملكة المتحدة، وأوروبا، وأكثر من 25 بورصة.

- انتهى -

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 6.2 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على ثلاث شركات تابعة ومملوكة لها بالكامل: سيكو انفسست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو لخدمات الصناديق الاستثمارية، بالإضافة إلى سيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي أخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثقاً به يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها في العام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 100 موظف متميز.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس
مدير العلاقات العامة، سيكو
هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)
البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com